
Spoštovani gospod Rektor, Prorektor, Dekani, Poslanci, Župani, spoštovane sodelavke in 

sodelavci, študentke in študenti, cenjeni gostje, gospe in gospodje! 

Dovolite Mi, da se najprej zahvalim Akademskemu zboru, ki me je izvolil za Dekana FOV. Hvala 

tudi Študentskemu svetu za pozitivno mnenje k moji kandidaturi. Zahvala tudi gospodu 

Rektorju, da je sledil izraženi volji volivcev in me je imenoval in inavguriral za Dekana FOV. 

Podpora, ki ste mi jo izrekli, mi je pritrdila občutku pripadnosti fakulteti, v kateri sem že pred 

desetletjema dobil možnost ter priložnost razvijati moje znanstveno področje. 

Funkcija Dekana na FOV, ki je fakulteta s skoraj 60-letno tradicijo ter je tudi ustanovna članica 

Univerze v Mariboru, je brez dvoma čast in odgovornost, ki jo želim udejanjati s ciljem 

najboljšega možnega razvoja FOV in vseh posameznikov, ki smo povezani s FOV. 

Nahajamo se na Zlatem polju, predelu Kranja, ki je dobil ime po bogatih zlatih žitnih poljih, ki 

so jih predniki obdelovali, da bi nahranili Kranj  oziroma Gorenjsko. 

Na Zlatem polju  je tekom desetletij  potreba po hrani prerasla v potrebo po znanju in novih 

vedenjih. Tako so se tukaj poleg kranjske porodnišnice umestile pomembne ustanove to so 

Osnovna šola Franceta Prešerna, Osnovna šola Helene Puhar, Šolski Center, Gimnazija 

Franceta Prešerna, Višja šola tehničnih usmeritev, Dijaški in Študentski dom, Varstveno 

delovni center, Center Korak, Ledena dvorana, moderna telovadnica in še bi lahko naštevali.  

Tukaj če dovolite, Spoštovani, zavzema enega od osrednjih prostorov FOV, ki razvija 

izobraževalno in raziskovalno dejavnost na vseh stopnjah visokega šolstva. Intelektualno 

okolje, ki nas vsakodnevno spodbuja, da se učimo in razmišljamo ter da znanje delimo z mlajšo 

generacijo, je velika odgovornost, ki se jo moramo zavedati. Moje osebno veselje je zavedanje, 

da z razvojem znanstvenega znanja na fakulteti lahko vplivamo na našo ožjo in širšo okolico. 

Bolj ali manj načrtno je tako na Zlatem polju nastal izobraževalno, raziskovalno športni prostor 

in moja osebna želja, da ne rečem vizija, je, da ga postopoma povežemo v sodoben Kampus 

mladih in znanja, ki bo primerljiv z najsodobnejšimi kampusi v Evropi in svetu. Menim, da je 

povezovanje in sodelovanje primarno gonilo izobraževanja in raziskovanja in ga želim 

vzpodbujati in graditi najprej v najožjem okolju.  

FOV je pomemben gradnik Univerze v Mariboru. Slednja omogoča FOV, da iz Zlatega polja v 

Kranju deluje v celotnem slovenskem prostoru torej tudi v vzhodno slovenski regiji in skupaj z 

Univerzo v Mariboru v globalnem prostoru. Naše priložnosti so sodelovanje v najzahtevnejših 

raziskovalnih projektih organizacijskih ved, ki jih že udejanjamo, želja in potreba pa je, da svoje 

mesto v širšem prostoru neprestano izboljšujemo.  

FOV je v svojem razvoju podobno kot druge organizacije doživljala vzpone in padce, kar je 

nekaj povsem normalnega. Žal je večkrat tudi spregledana kot fakulteta z odličnimi programi, 

visokošolskimi sodelavci in raziskovalci ter nenazadnje strokovnimi službami.  

Za takšen spregled seveda ne moremo kriviti okolice, temveč se moramo sami potruditi, da 

nas prepoznajo kot center odličnosti organizacijskih ved, brez katerega ne more nastati, se 

razvijati in obstati nobena neprofitna in profitna organizacija v Sloveniji in širše. 



Dovolite, da se zahvalim dosedanjemu Vodstvu FOV, ki je v osemletnem obdobju po svojih 

najboljših močeh in vedenju, FOV razvijalo skupaj z vsemi sodelavci ter študenti FOV do nove 

razvojno izhodiščne točke, kjer odgovornost prevzemam v želji timske razvojne rasti na vseh 

področjih delovanja.  

Pomembno se mi zdi, da ne pozabimo, da smo tu v prvi vrsti zaradi študentov in okolja, ki 

pričakuje rast, znanje in vednost generacij, ki se vsako leto umeščajo na trg dela. Naše 

primarno poslanstvo, ki mora biti vedno v ospredju, pa je znanstveno raziskovati ter prenašati 

znanje na radovedne in znanja željne mlajše generacije. 

Vesel sem, da ste danes z nami tudi  naši prijatelji iz okolja,  ki si želite še boljšega sodelovanja 

in odličnih raziskovalnih rezultatov, ki se ne bodo odražali samo v odličnih zaposljivih 

diplomatih naše Fakultete, temveč bodo inovativno participirali tudi pri razvoju organizacij, iz 

katerih prihajate. 

Brez dvoma smo v sodobnem okolju in času vedno omejeni z različnimi viri kot npr. 

materialnimi, kadrovskimi in finančnimi. To pa nas ne sme omejevati, da ne bi iskali vedno 

novih poti za kreiranje idej in njihove inovativne umeščenosti v znanstveno in aplikativno 

raziskovanje, ki nas mora združevati vse, tako študente, kot zaposlene v najboljši organizacijski 

tim, ki se mu bodo mnogi enostavno želeli priključiti. 

Spoštovani, to je moja želja na začetku poti, ki jo danes začenjamo hoditi skupaj, jaz v vlogi 

Vašega dekana FOV,  prvega med enakimi. 

Ne nazadnje, prepričan sem, da bo naše usklajeno, skladno korakanje postopoma 

premagovalo vse navidezne, včasih tudi nevidne pa tudi najtežje ovire razvoja organizacijskih 

ved. 

Hvala, ker ste me poslušali.  


